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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Miért nem kaphatnak érdemi választ a kaszinó űgyében a soproni emberek? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az év elején K/8418 . számon, ,Mi lesz a soproni kaszinó sorsa?" címen írásbeli kérdést
nyújtottam be Önhöz. Sajnálatos módon a 2016-os évben sem kellett sokat várni ahhoz, hog y
egy benyújtott írásbeli kérdésemre semmitmondó válasz érkezzen . A kérdések magyar
nyelven és közérthetően voltak megfogalmazva, ennek ellenére a konkrétumokat messz e
elkerűlő választ kaptam. Ezzel persze nem az a nagyobb baj, hogy engem nem tisztelnek me g
valódi válasszal, hanem az, hogy a soproni polgárokat sem . Mindezek miatt most újra
felteszem a legfontosabb kérdést :

Ki kapta meg a koncessziós jogokat? Milyen elvek mentén született meg a döntés? Az
adófizetők mennyit buknak az átalakításon?

Várom, reményeim szerint, most már érdemi válaszát !

Budapest, 2016. január 26 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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